

REQUEST FOR QUOTATION (RFQ)

RFQ NO: RFQ_01

Project Name: English Language Testing Project

Project overview

Service providers/Suppliers are invited to submit their offers in response to this RFQ and all service laid out below. Please submit your best quotation for the items in the below list:

No.	Description	QTY	Unit Price \$	Total \$
1	Laptop Computer - Screen Size: 15:6 - Screen Resolution: Full HD (1920 X 1080) - CPU: Core i5 – 12 Generation - GPU: Intel Iris Xe - RAM: 8 G - Hard: 256 SSD - OS: Windows Origin - Camera: 1080p Full HD - Warranty: 1 year - Basic Frequency: 1.2 GHz. - Max Frequency: 4.4 GHz. - Touch: N/A	10		
2	Original Microsoft 21 Package software including Microsoft Office Suite (Most recent version)	10		
3	Headphones with good microphones	10		
			Total (USD)	
DELIVERY TIME (Please indicate your shortest delivery time)				
Delivery Location			Baghdad, Al-Mansour near Mr. Milk	



Remarks:

1. Transportation cost must be included in the total cost.
2. All Items must be good quality, original & matching with Specifications needed.
3. All Software packages provided must be the genuine (official) software package. Official Licenses must be provided for each laptop and software package.
4. All Software packages must be pre-loaded on each laptop at the time of delivery.
5. Please submit the Data sheet, Catalogues for each offered laptop computer, and submit a clear picture for them & other electric items offered (All Catalogues & Pictures must be in 1 Pdf file)
6. All prices to be offered must be valid at least for thirty (30) calendar days from the date of submission of your offer.
7. Your offer must include signatures & stamps on all RFQ pages.
8. Your offer must also include a copy of your Company Registration Certificate to be considered.
9. All offers that exceed the delivery date specified above will not be considered.
10. BFBM reserves the right to reject any offer, or all offers as it sees suitable without the obligation of providing the vendor with reason or explanation.
11. Offers with missing information will not be considered.
12. Unless specified in the RFQ, BFBM does not pay advance payment. Any offer with a payment term of advance payment will not be considered.
13. All Payments will be made in cheque OR Bank transfer form and paid to the name of the company or person indicated in the agreement, or officially authorizing another person to receive the payment accordingly.
14. Interested vendors are kindly requested to submit their offers by email to finance@iraqed.org by **4/4/2023** Please make sure the email subject title is **"RFQ_01/English Language Testing Project"**.

Note:

Only Offers received as advised above will be taken into consideration. All offers sent after the deadline for replies will be considered as invalid as well as those sent (timely or untimely) to any email address of the Company. Bidders may send questions for clarification purposes to: info@iraqed.org.



Replies to all questions will be sent to all short-listed Service providers/Suppliers, without revealing the identities of either the bidder asking the question or the other shortlisted Service providers/Suppliers.



Supplier Information Form

General Information

Company Name	
Address	
Website	
Phone Number	
Primary Contact	Name: _____ Phone Number: _____ Email: _____

Financial Information

Bank Name and Address	
Bank Account Information	Branch Name _____ Branch Code _____ Account Number _____ IBAN Number: _____
Name under which company is registered at bank	

Required: Please attach a copy of your Company Registration Certificate with your quote.

Certification

The undersigned the warrant that the information provided in this form is correct, and in the event of changes details will be provided as soon as possible.

Name: _____ Date/Signature/ Company Stamp _____

طلب عرض الأسعار

رقم الطلب: RFQ_01

أسم المشروع: إختبار اللغة الإنجليزية.

نبذة عن المشروع:

مقدمو الخدمات/الموردون مدعوون إلى تقديم عروضهم استجابة ل طلب عرض الأسعار هذا وجميع الخدمات المبينة أدناه يرجى تقديم أفضل عرض أسعار للعناصر الواردة في القائمة أدناه:

م	الوصف	الكمية	سعر الوحدة \$	الجموع
1	Laptop Computer - Screen Size: 15:6 - Screen Resolution: Full HD (1920 X 1080) - CPU: Core i5 – 12 Generation - GPU: Intel Iris Xe - RAM: 8 G - Hard: 256 SSD - OS: Windows Origin - Camera: 1080p Full HD - Warranty: 1 year - .Basic Frequency: 1.2 GHz - .Max Frequency: 4.4 GHz - Touch: N/A	10		
2	Original Microsoft 21 Package software including Microsoft Office Suite (Most recent version)	10		
3	Headphones with good microphones	10		
			الجموع بالدولار	



	وقت التسليم (يرجى الإشارة إلى أقصر وقت للتسليم)
بغداد، النصور، مجاور سيد الحليب	موقع التسليم

ملاحظات:

1. يجب تضمين تكلفة النقل في التكلفة الإجمالية.
2. يجب أن تكون جميع العناصر المذكورة أعلاه ذات نوعية جيدة ومبتكرة ومطابقة مع المواصفات المطلوبة.
3. يجب أن تكون جميع حزم البرامج المقدمة هي حزمة البرامج (الرسمية) الأصلية. ويجب توفير التراخيص الرسمية لكل جهاز كمبيوتر محمول وحزمة برامج.
4. يجب تحميل جميع حزم البرامج مسبقاً على كل كمبيوتر محمول في وقت التسليم.
5. يرجى تقديم ورقة البيانات، والفهرس الخاص بكل كمبيوتر محمول معروض، وتقديم صورة واضحة لهم والعناصر الكهربائية الأخرى للعروضة (بح أن تكون جميع الفهارس والصور في ملف Pdf واحد).
6. يجب أن تكون جميع الأسعار التي سيتم تقديمها صالحة لمدة ثلاثين (30) يوماً تقويمياً على الأقل من تاريخ تقديم عرضك.
7. يجب أن يتضمن عرضك توقيعات وطوابع على جميع صفحات طلب العرض.
8. يجب أن يتضمن عرضك أيضاً نسخة من شهادة تسجيل شركتك للنظر فيها.
9. لن يتم النظر في جميع العروض التي تتجاوز تاريخ التسليم المحدد أعلاه.
10. تحتفظ BFBM بالحق في رفض أي عرض، أو جميع العروض كما تراه مناسباً دون الالتزام بتزويد البائع بعقل أو تفسير.
11. لن يتم النظر في العروض التي تحتوي على معلومات مفقودة.
12. ما لم ينص على ذلك في طلب عرض الأسعار، لا تدفع BFBM الدفعة المقدمة. لن يتم النظر في أي عرض مع مدة دفع مقدمة.
13. سيتم إجراء جميع المدفوعات في شكل شيك أو تحويل مصرفي ودفعها باسم الشركة أو الشخص المشار إليه في الاتفاقية، أو تفويض شخص آخر رسمياً باستلام الدفع وفقاً لذلك.
14. يرجى من البائعين المهتمين تقديم عروضهم عن طريق البريد الإلكتروني إلى finance@iraqed.org بتاريخ 4/4/2023 كحد أقصى، ويرجى التأكد من أن عنوان موضوع البريد الإلكتروني هو "RFQ_01/English Language Testing Project"

ملاحظة:

لن تؤخذ في الاعتبار سوى العروض الواردة على النحو الموصى به أعلاه. ستعتبر جميع العروض المرسلة بعد الموعد النهائي للردود غير صالحة وكذلك تلك المرسلة (في الوقت المناسب أو في الوقت المناسب) إلى أي عنوان بريد إلكتروني للشركة. يمكن لتقديم العروض إرسال أسئلة لأغراض التوضيح إلى:



سيتم إرسال الردود على جميع الأسئلة إلى جميع مقدمي الخدمات/الموردين المدرجين في القائمة المختصرة، دون الكشف عن هويات مقدم العرض الذي يطرح السؤال أو مقدمي الخدمات/الموردين الآخرين المدرجين في القائمة المختصرة.



نموذج معلومات المورد

المعلومات العامة

	إسم الشركة
	العنوان
	الموقع الإلكتروني
	رقم الهاتف
الاسم: البريد الإلكتروني: رقم الهاتف:	معلومات التواصل

المعلومات المالية:

	اسم البنك وعنوانه
اسم الفرع: رمز الفرع: رقم الحساب	معلومات الحساب البنكي
رقم ال IBAN :	
	اسم الشركة الذي مسجلة تحتته الشركة في البنك

مطلوب: يرجى إرفاق نسخة من شهادة تسجيل شركتك مع عرض الأسعار الخاص بك.



شهادة:

يُقر الموقع أدناه إن المعلومات المقدمة في هذا النموذج صحيحة، وفي حالة حدوث تغييرات، سيتم تقديم التفاصيل في أقرب وقت ممكن.

الاسم _____ التاريخ/التوقيع/ختم الشركة _____